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PROTOKÓŁ NR XI/2019 

Sesji Rady Gminy Damnica 

W dniu 26 września 2019r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

Spóźnił się radny M. Jarzmicki. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż wpłynęły wnioski Wójta Gminy Damnica o 

wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowych projektów uchwał. 

Pierwszy wniosek z dnia 19 września 2019r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do lat 

trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: ·wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do lat trzech z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ·ZA (14) ·Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika 

Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz 

Malinowski, Iwona Jędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, 

Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (1) ·Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że w głosowaniu imiennym wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Damnica, został przyjęty. 

 

Drugi wniosek z dnia 20 września 2019r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z dnia 29 
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kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, motywacyjnego i funkcyjnego, 

wysokość dodatków za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw, wysokość i szczegółowe zasady 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Gminy Damnica (Dz. Urz. Woj. Pom. 

Nr 91, poz. 1820 ze zm.). 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: ·wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z dnia 29 kwietnia 2009r. 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom (...).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ·ZA (14) ·Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika 

Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz 

Malinowski, Iwona Jędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, 

Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (1) ·Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że w głosowaniu imiennym wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/250/09 Rady 

Gminy Damnica z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, 

motywacyjnego i funkcyjnego, wysokość dodatków za warunki pracy, szczegółowy sposób 

obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego oraz 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Gminy Damnica 

(Dz. Urz. Woj. Pom. Nr 91, poz. 1820 ze zm.), został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

 Przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy Damnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków radnych złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja dyrektorów szkół o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2019/2020. 

5. Informacja z realizacji budżetu Gminy Damnica za I półrocze 2019 r. 
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6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Damnica od Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Damnica środków na 

finansowanie inwestycji pn. „Budowa drogi gminnej nr 120006G w miejscowości Stara 

Dąbrowa”. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2019 – 2023. 

9. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania 

na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, do których nie stosuje się 

przepisów – Ordynacja podatkowa, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów 

do tego uprawnionych. 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy 

komunalnych i urządzeń cmentarnych na terenie Gminy Damnica. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Damnica. 

13. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

14. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica. 

16. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

17. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XI/72/99 Rady Gminy Damnica z dnia 

30 listopada 1999r. w sprawie uchwalenia Regulaminu Pracy Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

18. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Damnica. 

19. Projekt uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach na ławników sądów 

powszechnych. 

20. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020 – 2023: 

 Przedstawienie opinii o zgłoszonych kandydatach, 

 Wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru ławników, 

 Przeprowadzenie aktu głosowania tajnego, 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na 

kadencję 2020 – 2023. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica. 

22. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z 

dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, 

motywacyjnego i funkcyjnego, wysokość dodatków za warunki pracy, szczegółowy 

sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość i szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 
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mieszkaniowego oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych Gminy Damnica (Dz. Urz. Woj. Pom. Nr 91, poz. 1820 ze zm.) 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokoły z poprzednich Sesji tj. 27 czerwca i 

26 sierpnia 2019r. zostały sporządzone, podpisane i opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Damnica. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący K.Kozina poinformował, iż kolejnym punktem porządku obrad Sesji jest 

informacja dyrektorów szkół na temat przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2019/2020. 

 

Przewodniczący K.Kozina zwrócił się do dyrektorów poszczególnych placówek o 

przedstawienie informacji. 

 

Zespół Szkół w Damnicy – informację przedstawiła dyrektor Pani Maria Czerska. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Szkoła Podstawowa w Damnie – informację przedstawiła dyrektor Pani Joanna Russak. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Szkoła Podstawowa w Zagórzycy – informację przedstawił dyrektor Pan Robert Nowak. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 
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Wójt Gminy A. Kordylas podziękował dyrektorom szkół za sprawne przygotowanie placówek 

do nowego roku szkolnego. W bieżącym roku szkolnym w szkołach w Damnie i Zagórzycy 

uruchomione zostały oddziały przedszkolne. Budynki zostały przystosowane i stworzono 

odpowiednie warunki dla dzieci przedszkolnych. Rodzice nie będą zmuszeni wozić dzieci do 

odległych przedszkoli a gmina będzie ponosiła z tego tytułu niższe koszty. Wcześniej w 

przedszkolu w Damnicy była ograniczona liczba miejsc. Organizacja oddziałów przebiegła 

sprawnie. 

 

Ad. 5 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2019 roku. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Informacja o przebiegu wykonania budżetu 

oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć za I półrocze 2019 roku szczegółowo została omówiona na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnika Gminy o zapoznanie Rady z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o informacji z wykonania budżetu Gminy 

Damnica za I półrocze 2019r. 

 

Skarbnik Gminy J. Michalska odczytała Uchwałę nr 158/g220/B/III/19 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 10 września 2019 r. w sprawie opinii o 

przedłożonej przez Wójta Gminy Damnica informacji o przebiegu wykonania budżetu za I 

półrocze 2019 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania lub uwagi do 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za  I półrocze 2019 r.? 

Radni nie wnieśli uwag do informacji o przebiegu wykonania budżetu za  I półrocze 2019 r. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Damnica środków na finansowanie inwestycji pn. 

„Budowa drogi gminnej nr 120006G w miejscowości Stara Dąbrowa” 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez 

Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo 

Damnica środków na finansowanie inwestycji pn. „Budowa drogi gminnej nr 120006G          

w miejscowości Stara Dąbrowa” został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie przyjęcia przez Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 
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Państwowe Nadleśnictwo Damnica środków na finansowanie inwestycji pn. „Budowa drogi 

gminnej nr 120006G w miejscowości Stara Dąbrowa” i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Damnica środków na finansowanie inwestycji pn.: 

"Budowa drogi gminnej nr 120006G w miejscowości Stara Dąbrowa" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/108/2019 w sprawie  przyjęcia przez 

Gminę Damnica od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo 

Damnica środków na finansowanie inwestycji pn.: "Budowa drogi gminnej nr 120006G        

w miejscowości Stara Dąbrowa" została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Damnica na 2019r.  został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Bubniak, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz 

Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira 

Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Cisek, Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/109/2019 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. została podjęta. 
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2019-2025 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025 został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025     

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2019 - 2023 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Bubniak, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz 

Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira 

Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Cisek, Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/110/2019 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025 została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie obligacji Gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie obligacji Gminy 

Damnica został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie obligacji Gminy Damnica  i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Sławomira 

Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz, Patryk Pałucki, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/111/2019 w sprawie obligacji Gminy 

Damnica została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, do których nie stosuje się 

przepisów – Ordynacja podatkowa, warunków dopuszczalności pomocy publicznej                  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do 

tego uprawnionych 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  określenia zasad       

i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym, do których nie stosuje się przepisów – Ordynacja podatkowa, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych został omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie  określenia zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, do których nie stosuje się przepisów – 

Ordynacja podatkowa, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,             

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych  i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na 

raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, do których nie stosuje się 

przepisów - Ordynacja podatkowa, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do 

tego uprawnionych 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/112/2019 w sprawie  określenia 

zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych                     

o charakterze cywilnoprawnym, do których nie stosuje się przepisów - Ordynacja podatkowa, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy 

komunalnych i urządzeń cmentarnych na terenie Gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych na terenie Gminy 

Damnica został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radna I. Medrkiewicz nawiązała do Sesji podczas, której Rada Gminy podejmowała uchwałę 

w sprawie regulaminu cmentarzy komunalnych na terenie gminy. Poruszona została wówczas 

kwestia jakości wykonywanych usług przez pracowników ZKG na cmentarzach i wskazano 

co należałoby zmienić. Do dnia dzisiejszego nic się nie zmieniło, to jest brak szacunku dla 

zmarłych. Jest to także głos mieszkańców, którzy proszą o interwencję. Skoro podwyższane 

są opłaty należy także podnieść jakość świadczonych usług. 

 

Przewodniczący K. Kozina przychyla się do wypowiedzi radnej I. Mędrkiewicz. Przypomniał 

również, że na wprowadzenie zmian w zakresie jakości usług na cmentarzach określono 

termin do końca bieżącego roku. Wobec tego Przewodniczący K. Kozina proponuje 

wstrzymać się do końca roku. 

 

Wójt A. Kordylas poinformował, iż po wypowiedzi radnej I. Medrkiewicz na poprzedniej 

sesji zadzwonił do kilku gmin, aby zorientować jak rozwiązana jest kwestia wykaszania trawy 

na cmentarzach. Generalnie jest tak, że służby komunalne nie wykaszają trawy przy grobach, 

robią to osoby, których bliscy są pochowani w grobach. Nikt nie jest w stanie przy setkach 

grobów zadbać odpowiednio. W przyszłym roku u nas także trzeba zmienić podejście do tek 

kwestii i przyjąć powszechnie stosowane rozwiązania. Wykaszane byłyby miejsca, gdzie nie 

ma grobów lub miejsca gdzie nie ma już bliskich. 

 

Radna i. Mędrkiewicz stwierdziła, iż nie jest to do końca dobre rozwiązanie. Nie można 

przenosić na bliskich obowiązku dbania o powierzchnię cmentarza. Radne uważa, że 

wystarczy podnieść jakość wykonywanych prac a nie przekładać tego obowiązku na bliskich i 

podnosić opłaty. 
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Wiceprzewodniczący Z. Kaźmierski uważa, że nie ma złotego środka na rozwiązanie tego 

problemu, nie ma odpowiedniej kosiarki do wykaszania między pomnikami. Proponuje, aby 

nie kosić między pomnikami a tylko główne aleje. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń 

cmentarnych na terenie Gminy Damnica i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy 

komunalnych i urządzeń cmentarnych na terenie Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/113/2019 w sprawie  ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych na terenie 

Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości    

i porządku na terenie Gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Damnica został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Damnica      i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości    

i porządku na terenie Gminy Damnica 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/114/2019 o zmianie uchwały               

w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Projekt uchwały dotyczy drzewa – buk zwyczajny rosnącego  na działce nr 10/20 w obrębie 

geodezyjnym Bobrowniki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu 

pomnika przyrody został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody i ogłosił wynik głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/115/2019 w sprawie pozbawienia 

statusu pomnika przyrody, została podjęta. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Projekt uchwały dotyczy drzewa – klon jawor rosnącego na działce nr 164 w obrębie 

geodezyjnym Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu 

pomnika przyrody został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/116/2019 w sprawie pozbawienia 

statusu pomnika przyrody, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica został omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres lat trzech            

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica         

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/117/2019 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres lat trzech z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

wniosku o wypłatę dodatku energetycznego został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady 

Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/118/2019 w sprawie określenia 

wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XI/72/99 Rady Gminy Damnica z dnia    

30 listopada 1999r. w sprawie uchwalenia Regulaminu Pracy Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr XI/72/99 Rady Gminy Damnica z dnia 30 listopada 1999r. w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie uchylenia Uchwały Nr XI/72/99 Rady Gminy Damnica z dnia 30 listopada 1999r. 
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w sprawie uchwalenia Regulaminu Pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XI/72/99 Rady Gminy Damnica z dnia     

30 listopada 1999 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu Pracy Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/119/2019 w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr XI/72/99 Rady Gminy Damnica z dnia 30 listopada 1999 r. w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

została podjęta. 

 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Wójta Gminy Damnica został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady 

Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radna I. Mędrkiewicz uważa, iż w odpowiedzi na skargę należy wskazać daty pism Wójta 

Gminy, które stanowiły odpowiedź na pisma skarżącego. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Damnica i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/120/2019 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach na ławników sądów 

powszechnych 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie regulaminu 

głosowania w wyborach na ławników sądów powszechnych został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie regulaminu głosowania w wyborach na ławników sądów powszechnych i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach na ławników sądów 

powszechnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/121/2019 w sprawie regulaminu 

głosowania w wyborach na ławników sądów powszechnych, została podjęta. 

Ad. 20 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż kolejnym punktem porządku obrad jest wybór 

ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020 – 2023. 

Przewodniczący K.Kozina zwrócił się do radnych o zgłoszenie kandydatów do komisji 

skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników. 

Zgłoszono następujących kandydatów do komisji skrutacyjnej: 

1. Sławomira Seweryńska 

2. Paweł Cisek 

3. Monika Hetnarowicz 
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Przewodniczący K. Kozina poddał pod głosowanie zaproponowany skład komisji 

skrutacyjnej: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyboru komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru ławników,.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż Rada Gminy Damnica powołała komisję skrutacyjną 

do przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru ławników w składzie: 

1. Sławomira Seweryńska 

2. Paweł Cisek 

3. Monika Hetnarowicz 

 

Komisja skrutacyjna wyłoniła ze swojego składu przewodniczącego komisji, którym został 

Paweł Cisek. 

 

Przedstawiciel Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Pan Ł. Malinowski 

odczytał opinię Zespołu o zgłoszonych kandydatach na ławników. 

Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Komisja skrutacyjna przygotowała i rozdała karty do głosowania. 

Po przeprowadzonym akcie głosowania przewodniczący komisji skrutacyjnej Paweł Cisek 

odczytał protokół głosowania 

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego ławnikami do Sądu Rejonowego w Słupsku 

na kadencję 2020 – 2023 wybrane zostały następujące osoby: 

1) Pani Iwona Lucyna Grota – orzekanie w sprawach z zakresu prawa pracy i ubezpieczeń 

społecznych, 

2)  Pani Agnieszka Maria Rostkowska – do orzekania w zakresie spraw pozostałych. 

 

Przewodniczący K. Kozina poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyborów 

ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020 – 2023 i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na 

kadencję 2020 - 2023 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/122/2019 w sprawie wyborów 

ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku na kadencję 2020 – 2023, została podjęta. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica został omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres lat trzech           

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica      

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/123/2019 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z dnia 

29 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
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szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, motywacyjnego     

i funkcyjnego, wysokość dodatków za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw, wysokość       

i szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Gminy Damnica (Dz. Urz. 

Woj. Pom. Nr 91, poz. 1820 ze zm.) 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatku za wysługę lat, motywacyjnego i funkcyjnego, wysokość dodatków za warunki 

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za 

godziny doraźnych zastępstw, wysokość i szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 

dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych Gminy Damnica (Dz. Urz. Woj. Pom. Nr 91, poz. 1820 ze zm.) został 

omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z dnia 29 kwietnia 2009 

r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, motywacyjnego i funkcyjnego, 

wysokość dodatków za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw, wysokość i szczegółowe zasady 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Gminy Damnica (Dz. Urz. Woj. Pom. 

Nr 91, poz. 1820 ze zm.) i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z dnia 

29 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku za wysługę lat, motywacyjnego i 

funkcyjnego, wysokość dodatków za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw, wysokość i 

szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Gminy Damnica (Dz. Urz. 

Woj. Pom. Nr 91, poz. 1820 ze zm.)  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 



19 
 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/124/2019 w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXV/250/09 Rady Gminy Damnica z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatku za wysługę lat, motywacyjnego i funkcyjnego, wysokość dodatków za warunki 

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i za 

godziny doraźnych zastępstw, wysokość i szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 

dodatku mieszkaniowego oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych Gminy Damnica (Dz. Urz. Woj. Pom. Nr 91, poz. 1820 ze zm.), została podjęta.  

 

Ad. 23 

Radna I. Mędrkiewicz poruszyła kwestię jakości wody, szczególnie w ostatnich miesiącach tj. 

lipiec i sierpień br. W okresie tym jakość wody znacznie się pogorszyła, co wielokrotnie 

zgłaszali mieszkańcy. Radna zdaje sobie sprawę, że awarie wodociągu się zdarzają, jednak 

nie rozumie faktu dlaczego po usunięciu awarii nie wykonuje się badania jakości wody, aby 

sprawdzić czy woda nadaje się do spożycia. Badania takie nie są przeprowadzane. Radna 

uzyskała informację z SANEPID-u, iż sytuacja awarii wodociągu nie została zgłoszona i 

badania wody nie zostały przeprowadzone. Należałoby podjąć jakieś działania, aby poprawić 

tę sytuację. 

 

Dyrektor ZGK w Damnicy M. Barański wyjaśnił, iż każdego roku w miesiącu grudniu Zakład 

składa do SANEPID-u plan kontroli i według tego planu prowadzi się badania wody. Badania 

wykonuje firma Flaminkton. Ponadto nadzór bieżący sprawuje SANEPID w Słupsku. 

Dyrektor potwierdza awarię z 27 sierpnia, po usunięciu przeprowadzono rozmowę z 

mieszkańcem, który potwierdził, że woda jest czysta. Pani radna zgłosiła fakt do SANEPID-u, 

który pobrał próbkę wody do badania. Badanie dało wynik pozytywny. Jeżeli jest potrzeba 

można wystąpić do SANEPID-u o przesłanie wyniku badania. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, iż nie powiedziała, że woda nie jest badana tylko że po 

awarii, która miała miejsce w lipcu nie zgłoszono tego do SANEPID-u i nie zlecono badania 

wody. Informację taką radna uzyskała od inspektora z SANEPID-u. Ponadto dopiero po 

interwencji SANEPID-u wykonane zostało płukanie sieci. Należałoby się zastanowić i 

stworzyć jakieś pogotowie, aby po wystąpieniu awarii nastąpiła automatyczne przepłukanie 

sieci. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, iż niejednokrotnie  rozmawiano na ten temat i wyjaśniano, 

że po wystąpieniu awarii i ponownym uruchomieniu pomp osady znajdujące się w rurach z 

wodą trafiają do odbiorców. W każdym mieście, w każdym wodociągu takie sytuacje 

występują. W przypadku wystąpienia awarii mieszkańcy powiadamiani są za pomocą sms w 

systemie powiadamiania. Wójt Gminy uczestniczy w zebraniach z mieszkańcami i 

mieszkańcy mają świadomość, że jeżeli jest awaria to nie używają wody do momentu aż 

będzie czysta. Należy przemyśleć . Chcemy wymieniać pewne odcinki instalacji najstarszej. 

W budżecie zaplanowano 500 tys. zł. na kanalizację i wodę i zostało to wydane na kanalizację 

w Łojewie, dodatkowo 160 tys. na studnię w Mianowicach czyli jeszcze więcej i widać jakie 

to są koszty. Kilka budynków na terenie gminy jeszcze nie ma wody. W bieżącym roku 

będziemy budować sieć w Mrówczynie do jednego budynku, w przyszłym roku 

prawdopodobnie bo budynku w Damnicy przy Witosa 18. Potrzeby mamy duże i musimy 
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jakoś sobie radzić. Dyrektor ZGK posiada wszystkie badania body i są one publiczne. To, że 

w danym momencie w wodzie jest osad to nie znaczy, że nie nadaje się ona do spożycia. 

 

Radny W. Wilkowski jako przedstawiciel społeczności sołectwa Bobrowniki podziękował 

radnemu za wniosek o dofinansowanie z pulu Wójta Gminy na zadanie związane z aranżacją 

działki w Bobrownikach,  natomiast Wójtowi Gminy radny podziękował za szybką reakcję i 

przychylenie się do wniosku o dofinansowanie. W informacji Wójt przedstawił, że toczą się 

rozmowy z innymi potencjalnymi wykonawcami, którzy być może zaproponują niższą cenę. 

Pierwotna cena, którą zaproponowała firma, która jako jedyna zgłosiła się do realizacji 

zadania w Bobrownikach, była znacznie zawyżona. Być może inna firma zaproponuje niższą 

cenę i wówczas nie będzie potrzebne dofinansowanie z puli Wójta Gminy. Jednak gdyby 

zabrakło środków sołectwa, wówczas mieszkańcy liczą na pomoc Wójta. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, że obiecał sołectwu pomoc w realizacji tego zadania i nie 

wycofa się. 

 

Radna S. Seweryńska zwróciła się do Wójta A. Kordylasa o udzielenie odpowiedzi na 

następujące pytania: 

1) jakie prowadzone są działania w kierunku realizacji wniosku o poprawę ciągu 

komunikacyjnego na ulicy Konopnickiej w Damnicy, 

2) na początku kadencji prowadzone były rozmowy na temat budowy nowej Sali 

widowiskowej w Damnicy. Czy robi się coś w tym kierunku? 

3) W okresie wakacji złożony został wniosek o wykonanie przejścia dla pieszych na ulicy 

Witosa w Damnicy. Czy coś wiadomo w tym temacie? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas udzielił odpowiedzi na powyższe pytania następująco: 

1) wniosek w sprawie wykonania przejścia dla pieszych został przekazany, jest pozytywna 

decyzja. Czekamy na namalowanie pasów i oznakowanie, 

2) w kwestii sali widowiskowo-sportowej jest bardzo szeroka teoria i szukamy różnych 

projektów. Do dyspozycji mamy stare kino z lat 70-tych. Stan obiektu nie jest najgorszy i 

wg posiadanych ekspertyz nie zagraża katastrofie budowlanej. Nie mniej jednak szukamy 

rozwiązań. Rozważano kilka lokalizacji: 

- teren za obecną salą widowiskową. Prowadzono rozmowy z właścicielem działki na 

temat wykupu, jednak cena jaką podał właściciel znacznie przewyższa jej wartość, 

- miejsce obecnej piekarni. Firma zalega gminie z płatnością podatków, jest to kwota 

łącznie z odsetkami powyżej 100 tys. zł. Jest to niewiele w stosunku do wartości, jednak 

obiekt ten należy w chwili obecnej traktować jako ruinę, gdyż nikt nie uruchomi już tam 

piekarni. 

- działka przy ulicy Witosa 17, miejsce po byłej żwirowni w bliskiej lokalizacji Zespołu 

Szkół w Damnicy. 

Jeżeli znajdziemy źródło finansowania w granicach 70 – 80% wówczas można by 

zrealizować coś ekstra w tym zakresie. Sale sportowe przy szkołach mamy minimalne 

dlatego patrzymy na to trochę szerzej, Przykładem jest projekt żłobka w Damnicy który 

początkowo zakładał dwa pomieszczenie a zrobimy trzy pomieszczenia. Koszty jednej 

sali są niewspółmierne z tym, że kiedyś może być za mało miejsc. 

Jeżeli znajdziemy finansowanie sali widowiskowej wówczas oczywiście musimy 

zapewnić wkład własny. Gdyby była taka potrzeba Wójt zaproponuje Radzie 
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zablokowanie funduszy sołeckich na rok lub dwa i byłaby to kwota w granicy 400-500 

tys.zł, Rada decyduje o przeznaczeniu tych pieniędzy. Obecnie szukamy właściwej 

lokalizacji oraz projektów z których można pozyskać środki na realizację. Myślimy także 

o świetlicach w Bobrownikach, Bięcinie, Karzniczce, jednak podstawą realizacji jest 

źródło finansowania.  

3) w sprawie ulicy Konopnickiej w Damnicy wystąpił problem prawny, ponieważ działka 

tzw. trójkąt oraz część drogi jest nadal terenem leśnym. Wystąpiono do Starostwa 

Powiatowego o sprostowanie tego błędu. W ramach spec ustawy, jeżeli gmina chce 

budować drogę jest możliwość wykupienia części działki na ten cel.  Chcemy, aby ulica 

Konopnickiej była szersza i poszła dalej z placem manewrowym dla autobusów i 

wyjazdem drogą, która biegnie w kierunku oczyszczalni ścieków. Wstępny projekt drogi 

jest wykonany, z parkingiem na co najmniej 30 samochodów. W chwili obecnej należy w 

trybie pilnym wykonać parking dla samochodów mieszkańców ulicy Konopnickiej, 

ponieważ nie mogą parkować na placu manewrowym. Do końca roku projekt zostanie 

dopracowany i będziemy szukać źródła finansowania. 

 

Sołtys W. Francuz zwrócił uwagę, że w gminie dużo się inwestuje. Buduje się drogi, świetlice 

a nie myśli się o zdrowiu mieszkańców. W gminie Damnica nie ma gminnego ośrodka 

zdrowia a mieści się w obiekcie prywatnym. Uważa, że ośrodek zdrowia powinien mieścić się 

w obiekcie gminnym, aby była możliwość zatrudnienia także lekarzy specjalistów. Ponadto 

uważa, że w ośrodku zdrowia w Bobrownikach mieszkańcy mają utrudniony dostęp do 

lekarza, który przyjmuje tylko 4 dni w tygodniu po 2,5 godziny dziennie. Uważa, że należy 

podjąć działania, aby mieszkańcy mieli lepszy dostęp do lekarza rodzinnego i lekarzy 

specjalistów. Ponadto sołtys W. Francuz zwrócił się z prośba w imieniu mieszkańców, aby 

kasa w ZGK była czynna od godziny 8:00. Obecnie kasa jest czynna od późniejszej godziny i 

stwarza to problem dla osób przyjeżdżających z terenu w celu dokonania opłat. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, iż wspólnie z Panią Skarbnik szuka rozwiązania takiego, 

aby mieszkańcy mogli dokonywać wpłat w jednym miejscu a nie w kilku miejscach, gdyż 

środki te trafiają do jednego wspólnego budżetu gminy. Wójt A. Kordylas prosi o odrobinę 

cierpliwości. W kwestii tej Wójt A. Kordylas rozmawiał z Dyrektorem ZGK, ponieważ miał 

podobne sygnały od mieszkańców. Obecnie w ZGK zatrudniono pracownika na wolny etat i 

ma nadzieję, że sytuacja taka się nie powtórzy. 

 

Sołtys J. Mielewczyk zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwość ponownego uruchomienia w 

Damnicy apteki. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, iż w momencie jak apteka przestała działać gmina 

rozpoczęła poszukiwania osoby, która chciałaby prowadzić aptekę w Damnicy. Wójt A. 

Kordylas osobiście rozmawiał z właścicielami sieci aptek. Generalnie problem jest w tym, że 

z apteki w Damnicy korzystało za mało osób. Apteka w Damnicy miała marżę w wysokości 

25% natomiast w aptekach w Słupsku wynosi 5%. Więc w Słupsku te same leki były tańsza. 

Ponadto punkt apteczny w Damnicy miał ograniczoną ilość leków, wiele leków trzeba było 

zamawiać na dzień następny. Obecnie wpłynęły dwa wnioski o warunki zabudowy dla 

sklepów wielkopowierzchniowych i w rozmowach z osobami zainteresowanym  uzyskano 

informację, że jeżeli takie sklepy powstaną to w obrębie sklepu uruchomią aptekę.  
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Ad. 24 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:40 zamknął obrady XI Sesji Rady 

Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


